

HITACHI KSA HSE POLICY

This HSE Policy applies to project management, design, development, manufacturing, installation, commissioning, maintenance and operation of railways, mass-transit systems and tramways, including signalling, on board vehicle control, passenger information systems, communication systems, power supply and related equipment and components belonging to HITACHI STS Branch of Kingdom of Saudi Arabia managing areas and services.

HEALTH AND SAFETY POLICY

The Health and safety policy of Hitachi STS KSA Branch is based on the application of the requirements of the relevant standards, OHSAS 18001:2007 and of the other relevant rules applied at local and international levels, on the fully compliance with national and international regulations applicable on the issue, developing a program oriented to the continuous enhancement of health and safety standards.

For health and safety, Hitachi STS KSA undertakes:

- to ensure and maintain a healthy and safe working environment, to prevent accidents, illnesses or damages to the health of employees, suppliers, customers and visitors;
- continuously improving the effectiveness of the Safety and Health Management System at workplace;
- to continuously enhance the performances not only in terms of prevention of accidents and occupational diseases, but also as regards the general well-being of the workers;
- to adopt, for all of the risks linked to the working activity, assessment criteria which, in compliance with national and international laws in force, also take account of best practices;
- to increase training and information activities for all workers, with the aim of increasing their awareness of the risks connected to their activity;
- To continue to develop activities in support of the spreading of a safety culture vis-à-vis all the suppliers and parties involved.

ENVIRONMENTAL POLICY

Top management of Hitachi STS KSA, consistently with the company mission, is committed to ensure that protection of the environment is firmly embedded in employees' culture and influenced as well the suppliers in a similar manner focusing in the reduction and control of the environmental impact resulting from business through the definition of well-defined responsibilities and improvement targets.

The environmental policy of Hitachi STS KSA Branch is based on the application of the requirements of the relevant standards UNI EN ISO 14001:2015 and any other national and international Environmental Compliance Obligations.

For Environmental, Hitachi STS KSA Branch undertakes:

- to work in compliance with the environmental legal obligation, through the formalisation of procedures which support the knowledge of the relevant legislative framework;
- to include the consideration of environmental issues in all business strategies and initiatives;
- to prevent environmental pollution and to the protection of the environment relevant to the context of the organization;
- identify wider significant environmental impacts of activities, products and services in order to control and monitor it according the purpose and context of the organization;
- to improve its activities also for the purpose of reducing its overall impact in terms of climate-altering emissions in the atmosphere;
- to involve staff, suppliers and contractors in the environmental issues, raising their awareness on this subject;
- to improve environmental performance through the achievement of increasingly ambitious targets and objectives, consistently with the technological progress of the sector and with the budgeted expenses committing the continual improvement of environmental performance;
- To start an open dialogue with the interested parties focusing, aimed at raising awareness of the real environmental impacts and cooperating to update environmental regulations.

The policy is notified and circulated to all employees of Hitachi STS KSA Branch and to all the interested parties through the web and the company intranet network.

سياسة السلامة والصحة المهنية بفرع شركة هيتاشي بالسعودية

تتطبق سياسة الصحة والسلامة والبيئة على إدارة المشاريع وتصميمها وتطويرها وتصنيعها وتركيبها واختبارها وصيانتها وتشغيلها، وذلك لأنظمة النقل الجماعي وخطوط الترام، بما في ذلك نظام الإشارات، ومراقبة المركبات، وأنظمة معلومات الركاب، وأنظمة الاتصالات، وإمدادات الطاقة وما يتصل بها، وكذلك المعدات والمكونات التابعة لشركة هيتاشي إس تي إس فرع المملكة العربية السعودية لإدارة المناطق والخدمات.

سياسة السلامة والصحة المهنية

تستند سياسة الصحة والسلامة في فرع شركة هيتاشي إس تي إس المملكة العربية السعودية على تطبيق متطلبات المعايير ذات الصلة، مثل OHSAS 18001: 2007 والمعايير الأخرى المطبقة على المستويين المحلي والدولي، والتي تنص على الامتثال الكامل للوائح الوطنية والدولية المطبقة في هذا النطاق، تطوير برنامج يهدف إلى التحسين المستمر لمعايير الصحة والسلامة.

ومن أجل السلامة والصحة المهنية، يتعهد فرع شركة هيتاشي إس تي إس فرع المملكة العربية السعودية على:

- ضمان والحفاظ على بيئة عمل صحية وأمنة، لمنع الحوادث أو الأمراض أو الأضرار لصحة الموظفين والموردين والعملاء والزوار؛
- التحسين المستمر لفعالية نظام إدارة السلامة والصحة في مكان العمل؛
- تحسين الأداء بشكل مستمر ليس فقط فيما يتعلق بالوقاية من الحوادث والأمراض المهنية، ولكن أيضا فيما يتعلق بالصالح العام للعمال؛
- اعتماد جميع معايير التقييم المرتبطة بجميع أنواع الأنشطة المرتبطة بنشاط العمل والتي تراعي - بالإضافة إلى القوانين الوطنية والدولية السارية - أفضل الممارسات؛
- زيادة الأنشطة التدريبية والمعلوماتية لجميع العاملين، بهدف زيادة وعيهم بالمخاطر المرتبطة بنشاطهم؛
- مواصلة تطوير الأنشطة الداعمة لنشر ثقافة السلامة مع جميع الموردين والأطراف المعنية.

سياسة حماية البيئة

تلتزم الإدارة العليا لفرع شركة هيتاشي إس تي إس المملكة العربية السعودية - بما يتوافق مع مهمة الشركة - بـ ضمان حماية البيئة بشكل راسخ في ثقافة الموظفين، وكذلك يؤثر أيضاً على الموردين بطريقة مماثلة في التركيز على الحد من الأثر البيئي الناتج عن النشاط من خلال تحديد المسؤوليات جيداً وتحسين الأهداف.

تعتمد السياسة البيئية لفرع شركة هيتاشي إس تي إس المملكة العربية السعودية على تطبيق متطلبات المعايير ذات الصلة مثل UNI EN ISO 14001:2015 وكذلك أي امتثال بيئي محلياً ودولياً.

من أجل حماية البيئة، يتعهد فرع شركة هيتاشي إس تي إس المملكة العربية السعودية على:

- العمل وفقاً للالتزام القانوني البيئي، من خلال إضفاء الطابع الرسمي على الإجراءات التي تدعم معرفة الإطار التشريعي ذي الصلة؛
- إدراج النظر في القضايا البيئية في جميع استراتيجيات ومبادرات النشاط؛
- منع التلوث البيئي وحماية البيئة التي لها علاقة بسياق المنظمة؛
- تحديد الآثار البيئية الهامة الأوسع نطاقاً للأنشطة والمنتجات والخدمات من أجل السيطرة عليها ورصدها وفقاً لغرض المنظمة وسياقها؛
- تحسين أنشطتها أيضاً لغرض الحد من تأثيرها الكلي من ناحية انبعاثات ملوثات الهواء في الغلاف الجوي؛
- إشراك الموظفين والموردين والمقاولين في القضايا البيئية، وزيادة وعيهم بهذا الخصوص؛
- تحسين الأداء البيئي من خلال تحقيق أهداف وغايات متزايدة الطموح، بما يتماشى مع التقدم التكنولوجي للقطاع ومع النفقات المدرجة في الميزانية التي ترمي إلى التحسين المستمر للأداء البيئي؛
- الشروع في حوار مفتوح مع الأطراف المعنية يركز على التوعية بالآثار البيئية الحقيقية والتعاون لتحديث اللوائح البيئية.

يتم إبلاغ سياسة الشركة وتعميمها على جميع موظفي فرع شركة هيتاشي إس تي إس المملكة العربية السعودية ولجميع الأطراف المعنية عبر شبكة الإنترنت وشبكة الإنترنت الخاصة بالشركة.

3 إبريل 2019

MNL 067 Annex 1

م. مانويل جيروس
